
Protokoll
Bilaga fumF19-2.7

4 november 2019

Fullmäktigesammanträde 2

Datum: 2019-10-24
Tid: 17:15
Plats: Origo

F19-2 Formalia

F19-2.1 Mötets Öppnande 17:22

F19-2.2 Avstängning av mobiltelefoner

F19-2.3 Justering av röstlängd Röstlängden fastställs till 16.

F19-2.4 Val av mötesorfördande Adam Lindgren

F19-2.5 Val av Mötessekreterare Peter Molander

F19-2.6 Mötets behöriga utlysande Fullmäktige finner mötet behörigt sammankallat.

F19-2.7 Godkännande av föredragningslista Fullämktige finner föredragningslistan godkänd.

F19-2.8 Val av tv̊a justerare samt justeringsdatum Linn Tomesson och Philip jackobsson

Justeringsdatum sätts till 7 November 2019

F19-2.9 Adjungeringar Inga Adunjeringar.

M19-2 Meddelande

M19-2.1 Beslutsuppföljning Inga beslut att följa upp.

M19-2.2 Rapport fr̊an k̊arstyrelsen

Bilaga fumM19-2.2 FUM undrar mer om vad Veretx och bolaget K̊armedia är.

K̊arstyrelsen informerar om bolaget

Bilagan läggs till handlingar.

M19-2.3 Rapport fr̊an enheterna

Arbetsmarknadsenheten Bilaga fumM19-2.3a

Studiesociala enheten Bilaga fumM19-2.3b

Utbildningsbevakningsenheten Bilaga fumM19-2.3c Läggs till handlingar.

M19-2.4 Rapport fr̊an fullmäktiges presidium Talman 19/20 Peter Molander, meddelar att Valberedningen har öppnat

Val för KHC verksamhets̊ar 20/21.

M19-2.5 Övriga meddelanden

Inga meddelanden

M19-2.6 Remisser

Bilaga fumM19-2.6 Läggs till handlingar.

M19-2.7 Interpellationer och enkla fr̊agor Har inte f̊att in n̊agra till detta Fullmäktige
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D19-2 Diskussion

B19-2 Beslut

B19-2.1 Motion förslag till stadgeändring rörande firmateckning : Första läsning

Bilaga fumB19-2.1

Föredragande: Adam Bonnedahl, internrevisor 2019/2020 Adam Bonnedahl h̊aller

föredragande om vad ändringen

innebär.

Fullmäktige beslutar att godkänna

första läsningen av stadga ändring,

enligt att sats i bilaga fumB19-2.1

V19-2 Val

A19-2. Avslutande Formalia

A19-2.1 Övriga fr̊agor Ledamot fr̊agar styrelsen gällande marknadsföring. Styrelsen svarar ja.

Ledamot fr̊agar om hur det kommer utvecklas med mottagninsgrupp för bas̊aret.

Styrelsen arbetar i sammarbete med studenter i programmet för att skapa en mottagningsgrupp.

A19-2.2 Mötets högtidliga avslutande 17:46

Peter Molander, Adam lindgren
Talman 2019/2020 Vice Talman 2019/2020
Mötessekreterare Mötesordförande

Linn Tomesson Philip Jackobson
Justerare Justerare
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